
Hei alle,


Torsdag 22. juni 2023 ble det arrangert Familiekveld på Håsken. Vi fikk besøk av 
mellom 30 til 40 store og små som møtte opp for å få servert pølser, brus og kaffe. 
Og ikke minst skyting med luftgevær på elg og salongskyting på dyrefigurer ble 
populært. dette virket som en aktivitet som kan bli populær ved gjentakelse.


Annet en dette har det blitt holdt inneskyting hver helg fra begynnelsen av 
vinterskyting og vil bli holdt ut til begynnelsen av sommerskytingen. Her har vi 
desverre hatt mindre oppmøte enn i fjor selv om vi har flyttet inneskytingen til og 
samsvare med vanlige skytetider.


Det er bestilt 3 nye elektroniske skiver for salongskyting og disse skulle bli montert 
på riflebanen i løpet av høsten. Desverre ble ikke disse levert før ute på høsten rett 
før snøen kom, og har nå blitt utsatt til denne våren. Håper og få disse skivene 
opp, for og gi de yngre og de mer erfarne skyttere mye skyte-glede fremover.samt 
og gjøre det litt biligere og skyte for alle.


